

Corporate Customer Consent Form

إستمارة تفويض الشركة

Access to Credit Information from the Bahrain Credit Reference Bureau (BENEFIT)

بشأن المعلومات الائتمانية لدى مركز البحرين للمعلومات الائتمانية (بنيفت)

I the undersigned below, in my capacity as an authorized signatory of the Company whose detailed are mentioned below (the Company), hereby authorize CrediMax B.S.C (c) to access the Company's personal information and credit records and other relevant personal information from the Bahrain Credit Reference Bureau who is operating under the trade name The Benefit Company B.S.C (closed) (BENEFIT), and to obtain the Company's credit information, including, but not limited to, details and details and information of the Company's debts and credit facilities, sales on credit, installments, other claims that may be payable against the Company, the due date and maturity date of debt and credit facilities, their terms & conditions, collaterals, guarantees and payment method; the Company's compliance with payments to Government entities including fees, installments, fines or any possible claims against the Company for such entities; any legal cases of credit nature filed against the Company and any other information of credit nature that may affect the Company's credit worthiness registered with BENEFIT.

I further authorize CrediMax to use the Company's credit information obtained from BENEFIT and to share the Company's Account data and information and any personal data and information related to the Company with BENEFIT, the relevant Card Association(s) and any third party service providers and as may be required by the law, a court of competent jurisdiction or any governmental or regulatory authority.

أنا الموقع أدناه، بصفتي المخول بالتوقيع عن الشركة المذكورة تفصيلها أدناه (الشركة)، أفوض شركة كريدكس ب.س.م.ب. (م) وامنحها الحق في الحصول على كافة المعلومات الشخصية المتعلقة بالشركة من مركز البحرين للمعلومات الائتمانية و التي تعمل تحت الاسم التجاري شركة بنيفت ب.س.م.ب. (مقفل) و الحصول على المعلومات الائتمانية الخاصة بالشركة و التي تشمل على سبيل المثال لا الحصر المعلومات و البيانات المتعلقة بالتزامات الشركة المالية منها مديونيات الشركة و التسهيلات الائتمانية الممنوحة لها و البيوع بالاجل المبرمة معها و البيوع بالتقسيط، و أية مطالبات أخرى مستحقة عليها، و تواريخ استحقاقها و الأحكام و الشروط و الضمانات المتعلقة بها و أية تسديدها و المعلومات المتعلقة بمدى التزام الشركة بسداد مستحقات الجهات الحكومية من رسوم و أقساط و غرامات و أي مطالبات ضد الشركة فيما يتعلق بذلك، كما أفوض شركة كريدكس ب.س.م.ب. وامنحها حق الحصول على أية بيانات أو معلومات متعلقة بأية مطالبات أخرى ذات طابع ائتماني مرفوعة ضد الشركة و أي معلومات أخرى ذات طبيعة ائتمانية تؤثر على الملاءة الائتمانية المسجلة لدى بنيفت.

كما أذن شركة كريدكس ب.س.م.ب. في استخدام المعلومات الائتمانية و البيانات من قبل بنيفت و في مشاركة بيانات و معلومات الحساب الخاص بالشركة و أية بيانات و معلومات شخصية متعلقة بالشركة مع بنيفت، و الشركات التي تتبعها البطاقات، و أي طرف ثالث من مزودي الخدمات، أو كما قد يكون مطلوباً بحسب القانون، أو مطلوباً من قبل القضاء المختص، أو أية سلطة حكومية أو تنظيمية.

Authorized Personal Details

تفاصيل الشخصية المصرح بها

- Name: _____ الاسم: 1.
Signature: _____ التوقيع: _____ CPR No.: _____ الرقم الشخصي:
- Name: _____ الاسم: 2.
Signature: _____ التوقيع: _____ CPR No.: _____ الرقم الشخصي:
- Name: _____ الاسم: 3.
Signature: _____ التوقيع: _____ CPR No.: _____ الرقم الشخصي:

Company Details

معلومات الشركة

Company Name: _____ اسم الشركة:
Commercial Registration Number: _____ رقم السجل التجاري:
Address: _____ العنوان:

Attachments

المرفقات

- Commercial Registration of the Company السجل التجاري للشركة 1.
- CPR of the Authorized Signatory/Signatories البطاقة الشخصية للشخص/الأشخاص المخول له/لهم بالتوقيع 2.

Declaration

المرفقات

I confirm that the information herein is correct and valid at the time of submission. I acknowledge that I have read the Terms & Conditions and fully understood the purposes for which CrediMax collects, processes and retains information of my organization, key personnel, shareholders and authorized signatories. I provide consent to CrediMax to collect, retain, process, and transfer this information for service provisioning, record keeping, and compliance purposes.

أقر بأن المعلومات الواردة هنا صحيحة وسارية في وقت تقديم الطلب. كما أقر بأنني قرأت الشروط والأحكام، وفهمت الغرض من قيام كريدكس بجمع بيانات شركتي، وكبار الموظفين، والمساهمين، والمفوضين بالتوقيع، والتعامل معها والاحتفاظ بها. وأوافق على قيام كريدكس بجمع هذه المعلومات والاحتفاظ بها والتعامل معها وتحويلها بغرض تقديم الخدمة، والاحتفاظ بالسجلات، ولأغراض الامتثال.

Authorized Signatory

إقرار

Name: _____ الاسم:
Signature: _____ التوقيع: _____ Date: _____ التاريخ:
Company stamp: _____ ختم الشركة:

For Office Use Only

Staff Name : _____ أسم الموظف: _____ Signature: _____ التوقيع: